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Ärende 8: Elljusspår sätts upp längs med strandpromenaden i Skogås - ända 

från Österhagen till Badviken i Mörtvik – svar på medborgarförslag 

 

Vi vill särskilt tacka förvaltningen för ett väl utrett ärende, förutsättningarna är tydligt 
redovisade. Till skillnad mot koalitionens förslag ser vi inte något behov av vidare utredning 
kring den så kallade sanka delen av spåret. Vår bedömning är, likt den av förvaltningen, att 
det är olämpligt med större åtgärder och belysning just där. Med det sagt ser vi en möjlighet 
att rusta upp området i stort, men ett elljusspår är nog inte det som bör prioriteras just här. 
Men koalitionen har helt rätt att det här skulle behövas tas om hand i en framtida 
budgetprocess om det ska genomföras. 
 
Vi ser behovet av fler eller längre elljusspår i östra kommundelarna men det här är 
förmodligen inte den rätta platsen.  
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